
Voorzitter: Deetman

Tegenwoordig zijn 104 leden, te
weten:

Adelmund, Aiking-van Wageningen,
Apostolou, Van Ardenne-van der
Hoeven, Assen, Augusteijn-Esser,
Beinema, Van den Berg, Biesheuvel,
Blauw, Van Blerck-Woerdman,
Bolkestein, Van Boxtel, Bukman,
V.A.M. van der Burg, Van de Camp,
De Cloe, Cornielje, Deetman, Van
Dijke, Dijksma, Dittrich, Doelman-Pel,
Duivesteijn, Van Erp, Esselink,
Fermina, Van Gelder, Van Gijzel,
Giskes, De Graaf, Van Heemskerck
Pillis-Duvekot, Heerma, Hendriks,
Hessing, Hillen, Hoekema, Van der
Hoeven, Hofstra, Hoogervorst, Ten
Hoopen, Huys, Jeekel, De Jong,
Jorritsma-van Oosten, Kalsbeek-
Jasperse, H.G.J. Kamp, M.M.H.
Kamp, Koekkoek, De Koning,
Korthals, Lambrechts, Lansink, Leers,
Liemburg, Van der Linden, Mateman,
Middel, Van Middelkoop, Mulder-van
Dam, Van Nieuwenhoven, Noorman-
den Uyl, Oedayraj Singh Varma,
Oudkerk, Van Oven, Van der Ploeg,
Poppe, Rabbae, Rehwinkel, Reitsma,
Remkes, Van Rey, Van 't Riet,
Rijpstra, Van Rooy, RosenmoÈ ller,
Rouvoet, Scheltema-de Nie, Schutte,
Sipkes, Smits, Sterk, Van der Stoel,
Terpstra, Ter Veer, Te Veldhuis,
Verbugt, Versnel-Schmitz, Verspaget,
Vliegenthart, Van der Vlies, Van Vliet,
O.P.G. Vos, VouÃ te-Droste, B.M. de
Vries, Wallage, Van Walsem,
Weisglas, Van Wingerden, Witteveen-
Hevinga, Woltjer, Ybema, Van Zijl en
Zonneveld,

en de heer Zalm, minister van
FinancieÈn, mevrouw Jorritsma-
Lebbink, minister van Verkeer en
Waterstaat, en mevrouw Netelenbos,

staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Crone en Van Nieuwenhoven,
wegens bezigheden elders, alleen
voor de ochtendvergadering;

Dijksma en Huys, wegens bezighe-
den elders, alleen voor de middag-
vergadering;

Van der Vlies en Van den Berg,
wegens bezigheden elders, alleen
voor de middag- en avond-
vergadering;

Middel en Vreeman, wegens
bezigheden elders, alleen voor de
avondvergadering;

Dijksman en Van der Heijden,
wegens bezigheden elders;

Lilipaly en Van Zuijlen, wegens
ziekte;

Gabor, Valk, Woltjer en Zijlstra,
wegens verblijf buitenslands.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

Aan de orde is de behandeling van:
- de verslagen van de commis-

sie voor de Verzoekschriften
over een aantal in haar handen
gestelde adressen (24425, nrs.
18 t/m 33).

Overeenkomstig de voorstellen van
de commissie voor de Verzoekschrif-
ten wordt besloten.

De voorzitter: Alvorens wij
overgaan tot behandeling van de
Najaarsnota voor dit jaar en de
suppletore begrotingen, wil ik
welkom heten de heer Navon,
vroegere president van IsraeÈ l, die
Nederland en thans deze Kamer
bezoekt. Ik heet hem hartelijk
welkom.

(Applaus)

Aan de orde is de behandeling van:
- de Najaarsnota 1995 (24517).

De beraadslaging wordt geopend.
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De heer Ybema (D66): Voorzitter! Wij
kunnen gelukkig constateren dat de
uitvoering van de begroting 1995
zoals die in de Najaarsnota is
vastgelegd een positief beeld
oplevert omtrent de overheids-
financieÈn. Bij de Voorjaarsnota waren
er nog wat donkere wolken aan de
hemel. Er dreigde nog een tekort van
800 mln. Bovendien hadden wij toen
te maken met de onverwachte
ontwikkelingen rond de prestatie-
beurs in de Eerste Kamer, waardoor
zich een tekort begon af te tekenen
van meer dan 1 mld. Dat beeld is
gelukkig in het najaar vrij snel
veranderd. Bij de financieÈ le
beschouwingen kon de minister van
FinancieÈn melden dat de tussenstand
was dat er nog een onderuitputting
moest worden gerealiseerd van 300
mln. Ook dat is gelukt, zo blijkt uit de
Najaarsnota. Met een saldo van ruim
800 mln. kan de begroting worden
afgesloten, althans wat de uitgaven-
kant betreft.

Ik wil over deze ontwikkelingen
toch een aantal vragen aan de
minister voorleggen. Wij werken nu
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